
Liaison Committee conference on the history of European
integration 

Aarhus University, 11.-12. February 2010

The next conference on the history of European integration: “ From Economic Crisis
to new Political Dynamics: the Development of the European Community
1974-83” within the framework of the European Union Liaison Committee of His-
torians will be held at the Aarhus University, Denmark, on 11-12 February 2010. The
conference will deal with developments in European co-operation and integration in
the period from from the first enlargement of the European Community up till the
eve of the Single European Act and the second enlargement of the EC.

 
For further information, please contact:

 
Johnny Laursen
 
Department of History and Area Studies
Aarhus University
8000 Aarhus C
Denmark
 
Tel.: + 45 8942 1273
 
e-mail: hislau@hum.au.dk
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*   Preise zzgl. Vertriebs-/Direktbeorderungsgebühren Inland (7,70 €/1,61 €)  
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Hochrangige Autoren aus Wissenschaft und Praxis analysieren die Entwicklung der europä-
ischen Integration aus Sicht der Politik- und Rechtswissenschaft und verwandter Disziplinen. 
Die Zeitschrift bietet durch wissenschaftliche Aufsätze und Diskussionsforen grundlegende 
Analysen und Debattenbeiträge zur Europapolitik sowie Tagungsberichte und Literaturbe-
sprechungen.

Herausgeber: Prof. Dr. Heinrich Schneider für das Institut für Europäische Politik

Redaktion: Dr. Elfriede Regelsberger (Schriftleitung, V.i.S.d.P.), Prof. Dr. Mathias Jopp, Tanja 
Leppik-Bork, Frédéric Krumbein

Online: Die Zeitschrift ist auch in einer Online Ausgabe erhältlich. Weitere Informationen  
finden Sie unter www.nomos-zeitschriften.de.

Bitte bestellen Sie im Buchhandel oder 
versandkostenfrei unter    www.nomos-shop.de
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